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1.  PWF (S. Zeilemaker) 

Pagina 7: 

Inhoud: verduurzamen van gebouwen 

Vraag: U spreekt in uw begroting over verduurzamen van een “aantal” openbare 

gebouwen. Kan en een plan opgesteld worden voor alle openbare gebouwen in onze 

kernen? 

antwoord  We onderzoeken de potentie en kansen voor het plaatsen van zonne-energie in onze 

gemeente. Hieronder vallen ook openbare gebouwen. Concreet zijn we nu bezig met de 

aanleg van zonnepanelen op openbare gebouwen in de kern Medemblik en Andijk. 

Overigens zijn niet alle openbare gebouwen in ons bezit. 

 

2. BAMM (P. Groot) 

Pag.  6   2.1   ca. halfweg lezen we  "Klachten bespreken we persoonlijk"  We kennen 

ervaringen en feiten van exact het tegengestelde, over welke klachten hebben we het?, 

(alle soorten klachten of specifieke) wie spreken dat met de klager? Is het de opzet om 

tot oplossingen te komen, of wordt de klager aangehoord en daarna in de hoek gezet.  

Nu er tegengestelde ervaringen zijn ook de vraag: , wordt er hierbij (ook) door het 

college selectief geoordeeld en spelen persoonlijke sentimenten een rol?.   

antwoord Het behandelen van klachten kent een specifieke (wettelijke) procedure. Een 

afdelingshoofd spreekt met de indiener van de klacht. In dit gesprek komt, op een 

objectieve manier, aan de orde of en zo ja welke oplossingen er zijn. 

 



 

 

3. BAMM (P. Groot) 

Pag. 6 2.1 bij Organisatie lezen we o.a.: "Hiervoor gaan meer werken en 
vergaderen op locaties in onze gemeente"  De begroting is opgesteld door het 
college. Had hier niet bij vermeld gemoeten dat dit niet een initiatief was van het 
college, maar vanuit de raad? 

antwoord De raad stelt de begroting vast. Daarmee is dit beleid namens de gemeenteraad.  

4. BAMM (P. Groot) 

Pag.  7  2.1  ca. 1.3 op pagina.  Gesteld wordt dat er gedurende openingstijden steeds 

een gastheer/gastvrouw aanwezig is.  Onduidelijk is wie gastheren/vrouwen zijn, en 

wat bedoeld wordt met "zelf het bezoek regelen"    

Antwoord Een gastheer/-vrouw heeft primair als rol om gasten binnen het gemeentehuis te 

ontvangen. Het gaat om een medewerker van onze gemeente. 

Wanneer een bezoeker daarvan geen gebruik wil maken, stellen wij middelen 

beschikbaar om het bezoek geheel zelfstandig te regelen. We verwijzen u naar de 

aanvraag nieuw beleid nr. 44. 

5. BAMM (P. Groot) 
Pag. 7  2.1.  Bij participatie, gesteld: "We pakken steeds meer projecten" participatief" 

op".  Wat betekend dit woord (geen definitie op Google) wordt dit door de burger 

begrepen?  "Steeds meer"  betekend dit dat dit nieuw is en voorheen niet gebeurde?.  

Antwoord Samen met inwoners projecten doen, is inderdaad vrij nieuw. Het is een nieuwe manier 

van werken waarbij de gemeente inwoners betrekt bij plannen, uitvoering en 

besluitvorming. Dit zorgt ook voor meer draagvlak. Inwoners worden betrokken bij het 

werk omdat zij vaak de meeste belangen hebben bij de projecten. Voorheen werden 

inwoners voornamelijk geïnformeerd. Maar nu worden ze nadrukkelijker betrokken om 

actief mee te doen. Ook bij de invoering van de nieuwe omgevingswet is participatie 

één van de pijlers. Enerzijds wordt dit vanuit de wetgeving steeds meer gevraagd, 

anderzijds is dit ook wat we graag willen. 

 

6. BAMM (P. Groot) 
Pag.  8   citaat; "We werken in West Friesland samen aan het harmoniseren van het 

informatielandschap" Die term is nieuw voor ons, is dit uit te leggen en te 

verduidelijken?  Is het juist dat (pag. 56) ons dit 204.000  euro gaat kosten in 2018? 

Antwoord Binnen Westfriesland streven we ernaar om het informatielandschap te harmoniseren. 

De eerste stap houdt in het zoveel mogelijk harmoniseren van de applicaties die we 

binnen de regio hebben. Dit geeft voordelen in het technisch beheer van deze 

applicaties. Ook beperkt het de kwetsbaarheid in kennis van het technisch beheer en 

het functioneel beheer.  

Voor het uitvoeren van deze regionale projecten vragen wij inderdaad middelen. 

 



 

 

7. CDA (E. v.d. Bosch) 
Pag. 14 Kinderarmoede. De “Klijnsma gelden”worden in onze gemeente 
vertaald/besteed in het project bestrijding kinderarmoede. Hiervoor wordt 
samenwerking gezocht met verschillende partijen, waaronder Stichting Leergeld WF. De 
samenwerkingsovereenkomst tussen onze gemeente en Stichting Leergeld West-
Friesland loopt tot 31 december 2017. 
Vraag: is er reeds een nieuwe overeenkomst opgesteld met deze Stichting , en ook een 
bijdrage overeengekomen? (de afgelopen drie jaar betaalde de gemeente jaarlijks € 
6.000) en is dit ook opgenomen in de begroting? Of valt dit onder de subsidieplafonds? 

Antwoord De gesprekken met Leergeld over de samenwerking worden op korte termijn ingepland. 
De bijdrage is opgenomen in de begroting en valt onder het budget bijzondere bijstand. 

8. PWF (S. Zeilemaker) 
Pagina 11: 
Inhoud: armoedebeleid 
Vraag: Is er ruimte in de begroting om kinderen van ouders die in de 
schuldhulpverlening zitten en geen uitkering ontvangen te ondersteunen? 
 

Antwoord Deze ruimte is er. 

9. PWF (S. Zeilemaker) 
T.a.v punt 6.7  
Inhoud: ondersteuning van wijkteam t.a.v. de zorg 
Vraag:  De wijkteams zijn nog niet “zichtbaar”in alle kernen. Hoe gaat u dit oplossen? 

antwoord De professionals van de wijkteams werken steeds vaker ook vanuit de reeds aanwezige 
bekende plekken in de kernen. Gedacht kan worden aan woningcorporaties, 
dorpshuizen, Valbrug. Op dit moment wordt de mogelijkheid verkend om vanuit nog 
meer locaties te werken. Daarnaast werken onze opbouwwerkers en jongerenwerkers 
ook vanuit de wijk en zijn ze daarmee onze ogen en oren. 
 

10. PWF (S. Zeilemaker) 
Pag. 12 t.a.v. 6.1 
Inhoud: Ondersteuning van kinderen van immigranten. 
Vraag: Veel kinderen van immigranten kunnen niet zwemmen. Kan hier extra aandacht 
voor komen door voorlichting en materiele ondersteuning b.v. zwemles? 

Antwoord Vanuit de bijzondere bijstand is er een speciale zwemregeling. Deze zal ook in het 
toekomstige kindpakket worden opgenomen. Kinderen van immigranten is een 
doelgroep waar extra aandacht aan wordt besteed. 

11. BAMM (P. Groot) 
pag.  11.   streepje 4 citaat;  "Het binnenhalen van meer topsportevenementen in onze 
gemeente"                                                                                                                                                 
a.   Worden er veel evenementen binnengehaald.                                                                                                 
b.  Wat is het belang daarvan voor de doorsnee burger. 

Antwoord a. Ja, er worden jaarlijks veel evenementen binnengehaald. Op dit moment is Team 
Medemblik in gesprek met de organisatie van een nieuw groot Europees 
evenement.  

b. De evenementen bieden de inwoners de mogelijkheid om te genieten van sport op 
het hoogste niveau. Onze sportende jeugd kan hier inspiratie aan ontlenen. We 
bereiken speciale doelgroepen. Het biedt de kans om Medemblikkers bij elkaar te 
brengen. 



 

 

12. BAMM (P. Groot) 
pag.  12.   We citeren;  "We besteden de inkoop 2019 van de WMO en Jeugdhulp in 2019 
opnieuw aan" In een eerdere vergadering werd gesteld dat daarbij niet de goedkoopste, 
maar de beste wordt gekozen.  Is dit niet vreemd?  heeft de raad ergens nog enige grip 
op zo een procedure?  Wie bepaald wie (naar kennelijke verwachting) de beste is 
(primair), ambtenaren of het college? 
 

Antwoord Voor de inkoop van de Jeugdhulp en de Wmo-ondersteuning wordt altijd een zorgvuldige 
inkoopprocedure gevolgd met de bijbehorende juridische kaders, zoals zorgvuldigheid 
en transparantie. Op deze manier is helder dat we inkopen om het beleid van uw raad 
te kunnen uitvoeren. Vooraf worden in de inkoopdocumenten (bijvoorbeeld programma's 
van eisen) vastgesteld aan welke kwaliteitseisen een aanbieder dient te voldoen. De 
tarieven worden door het college vastgesteld. Hierdoor worden aanbieders alleen 
op kwaliteit en niet op prijs beoordeeld. 
        

13. BAMM (P. Groot) 
pag.  17.  Gedurende al de tijd dat ik raadslid ben wil Medemblik de bestedingen van 
toeristen verhogen. We lezen een reeds van, over het algemeen bekende zaken die 
gaande zouden zijn en daar aan bij moeten dragen.                                                                                              
a. Wordt na gegaan (gemeten of onderzocht)  of  er al succes is te melden?  zijn die 
gegevens betrouwbaar?.                                                                                                                                                      
b.  We zien (pag. 73  taakvelden) grote bedragen ingevuld voor "Economische 
ontwikkeling"en "Economische promotie".                                                                                                    
c.  Klopt het dat de grote hoofdmoot voor de kern Medemblik wordt gebruikt (in 
verhoudingen).?                                                                                                                                                            
d.  Is er duidelijk zicht op kosten baten verhouding ?.                                                                                 
e.  Waarom wordt toerisme en recreatie onevenredig meer gesteund dan andere 
bedrijfstakken?. 

antwoord a. In de Strategie Toeristische Marketing Medemblik uit 2015 is aangegeven dat 
groei lastig meetbaar is. We meten onze economische ontwikkeling 
tweejaarlijks in de economische monitor Medemblik, deze delen we met u. De 
gegevens voor deze monitor worden aangeleverd door de toeristisch–recreatieve 
sector (musea, jachthavens en verblijfsrecreatie). Wij gaan er vanuit dat deze 
gegevens betrouwbaar zijn. 
In het koopstromenonderzoek Randstad is in 2016 voor het eerst de toeristische 
bestedingen in detailhandel in Medemblik onderzocht. In de economische 
monitor & koopstromenonderzoek Randstad 2018 kunnen we de eerste 
conclusies trekken of er al succes te melden valt. 

b. Zie hieronder. 
c. Nee. Binnen het taakveld economie richten wij ons op de economische 

ontwikkeling en promotie van het landelijke gebied en alle kernen binnen de 
gemeente Medemblik. Hierin streven we naar een goede balans tussen de stad 
Medemblik, de overige kernen en het landelijk gebied. 

d. De baten van onze huidige economische investeringen kunnen pas na een aantal 
jaren inzichtelijk gemaakt worden. Dit heeft tijd nodig. Dit monitoren wij in 
onze tweejaarlijkse economische monitor. 

e. Wij onderschrijven deze mening niet. 

14. BAMM (P. Groot) 
pag.  18   Bij leefbaarheid lezen we zonder enige verdere uitleg of verduidelijking:  " 
Door handhaving dragen we bij aan een fijne woonomgeving"                                                               
a. Is dit alles wat met handhaving van doen heeft?.                                                                                     
b.  Hoe draagt dit bij aan een fijne woonomgeving (het kan ook pesterij van 
ambtenaren zijn!.                                                                                                                                                                      
c.  Denkt het college dit of heeft de participerende burger dit gesteld?. 



 

 

Antwoord a. Handhaving en toezicht is een middel die wij toepassen om een fijne 
woonomgeving te realiseren.  

b. Door in gesprek te gaan met inwoners, toezicht te houden of handhavend op te 
treden waar nodig voelen inwoners zich veilig en houden zij rekening met 
elkaar. 

c. Wij handhaven voornamelijk op basis van meldingen van inwoners. Zij vragen 
ons op te treden. 

15. BAMM (P. Groot) 
Pag.  18  vervolg bij participatie, in directe relatie met de vorige vraag, citaat: "We 
gaan vooraf met inwoners in gesprek, om handhaving te voorkomen"                                                                          
a.  Is dit nieuw?  sinds wanneer                                                                                                                  
b.  Is dit op basis van een raadsbesluit?                                                                                               
c.  Gaat dit  in alle gevallen zoals gesteld,?                                                                                                     
d.  Wie gaan er in gesprek  (ambtenaar? collegelid?  professionele mediater?).                                  
e.  Zijn die zaken talrijk ? 

Antwoord a. In het uitvoeringsprogramma Handhaving en Veiligheid 2017 heeft het college 
deze werkwijze vastgesteld. De raad heeft het uitvoeringsprogramma ter 
informatie aangeboden gekregen.  

b. Nee. Op basis van een collegebesluit 
c. Ja. Met iedere melder en degene die het betreft wordt in gesprek gegaan.  
d. Dat is maatwerk en afhankelijk van de zaak. Dit kan de portefeuillehouder zijn 

of een ambtenaar of een professionele buurtbemiddelaar.  
e. Het aantal meldingen zit op ongeveer 55 per maand. 

16. BAMM (P. Groot) 
Pag.  52.   Flexibele bestemmingsplannen;                                                                                          
a.  Vorig jaar ook gevraagd, ze zijn er nog (lang) niet, Wat zijn de plannen?                                          
b.   Bij het ingaan van de omgevingswet, gaat er veel veranderen, en vervallen eigenlijk 
de bestemmingsplannen.  Is dit een juiste interpretatie.                                                                                        
c.   Voor invoering is 150.000  Euro begroot.  Hoe gaan we dit opmaken?/ 

antwoord a. De geactualiseerde bestemmingsplannen zijn ruimer/flexibeler dan hun 
voorgangers. De introductie van de Omgevingswet biedt ruimte voor eventuele 
gewenste verruiming. Hierover beslist de raad. 

b. De Omgevingswet kent als uitgangspunt dat alle regels met betrekking tot de 
fysieke leefomgeving worden gebundeld. Voor bestemmingsplannen komt het 
omgevingsplan in de plaats.  
In het omgevingsplan komen alle regels te staan met betrekking tot de fysieke 
leefomgeving (regels, die nu in bestemmingsplannen en diverse verordeningen 
staan). 

c. Dit budget hebben we nodig om de invoering van de wet goed te laten verlopen. 
We spelen onder andere medewerkers vrij en we vergaren en delen kennis. Dit 
budget zetten we ook voor de begeleiding van dit omvangrijke proces  en het 
betrekken van de raad erbij. 
 

17. BAMM (P. Groot) 
Pag.  24.   Hondenbelasting:   vraag,  kunnen we een specificatie krijgen van de gelden 
die waar en waarvoor worden aangewend voor hondenvoorzieningen.  Is dit ook 
controleerbaar? 



 

 

Antwoord De specificatie is als volgt: 
- Controle hondenbelasting € 15.800,- 
- Voorzieningen € 29.500,- 
- Administratieve afhandeling klachten € 24.250,- 
- Handhaving € 2.650,- 
- Kwijtschelding € 5.000,- 
- Opslagaanlegging € 1.850,- 
- Extra maaironde € 20.000,- 
- Legen vuilnisbakken € 16.700,- 
- Straatreiniging € 15.500,- 
- Overhead p.m.  

Subtotaal € 130.250,- (exclusief overhead) 
- Hondenontmoetingsplek € 22.000,- 
- Extra handhaving € 28.000,- 

Totaal € 180.250,- (exclusief overhead) 
 
We verantwoorden onze kosten jaarlijks in de jaarrekening.  

 

18. BAMM (P. Groot) 
Pag.  61.   Museumbeleid, we citeren;  "De musea hebben ondernemingsplannen 
gemaakt. Hieruit blijkt dat jaarlijks 52.000  nodig is. Hiermee kunnen de musea de 
exploitatie wél sluitend krijgen"   Dit wordt gesteld als dat het plan daar zekerheid toe 
geeft. a.  Waaruit bestaat die zekerheid.  Is bekend dat bedrijfsplannen op aannames 
en veronderstellingen berusten, en vaak anders uit komen? 

Antwoord We werken niet met zekerheidstellingen bij gesubsidieerde instellingen. We weten 
inderdaad dat, zoals bij elk plan, sprake is van aannames. Wij hebben vertrouwen in het 
realiteitsgehalte van de plannen. De plannen zijn door deskundigen opgesteld. 

19. BAMM (P. Groot) 
Pag.  62,  Omgevingswet (al aangekaart)  uit de opgenomen passage, spreekt weinig 
concrete duidelijkheid (behalve dat we allerlei kosten gaan maken)  Weet Medemblik 
hoe ze zaken aan moeten gaan pakken?. 

Antwoord In regionaal verband is een procesplan opgesteld. Dit procesplan wordt eind dit jaar aan 
de raad voorgelegd. Daarin is ook aangegeven op welke wijze de raad bij de invoering 
wordt betrokken. Gelet op de impact van de nieuwe wetgeving voor bestuur en 
organisatie is gekozen voor een programmatische aanpak. De invoering van de nieuwe 
wetgeving vindt stapsgewijs plaats. 
     

20. BAMM (P. Groot) 
pag.  65.   Gemerkt 35.  Welk bedrag wordt er besteed aan handhaving op 
vakantieparken, mag ca. zijn.  Hoe controleerbaar ? 

antwoord Er is geen apart budget meer voor handhaving recreatieparken. 
Handhaving recreatieparken valt binnen de reguliere werkzaamheden.  
Wij controleren op basis van klachten en meldingen.   

21. BAMM (P. Groot) 
pag.  67.  Knelpunten vaarroutes.                                                                                                                    
a.  Is dit water van Medemblik of Hoogheemraadschap?                                                                             
b.  Is bekend hoeveel er wordt gevaren?                                                                                                       
c.  Dragen de recreanten bij in de kosten? 



 

 

Antwoord a. Meer dan 90% van (vastgestelde) vaarroutes zijn in beheer en eigendom van het 
Hoogheemraadschap (HHNK). In het Waterplan Enkhuizen-Medemblik is echter 
gesteld dat de gemeente leidend is als het aankomt op vaarrecreatie. Dit 
betekent dat de gemeente het initiatief neemt als er problemen zich voordoen 
op het gebied van vaarrecreatie. HHNK ligt overigens de prioriteit bij afvoer van 
water, vaarrecreatie is voor HHNK van ondergeschikt belang. 

b. Er zijn geen exacte getallen bekend van hoeveel er in de gemeente Medemblik 
wordt gevaren. Wel kan gesteld worden dat mensen die aan het water wonen 
veelal in bezit zijn van een boot. Volgens de Provinciale Nota Verkenning 
waterrecreatie Noord Holland 2016 is er sinds enkele jaren een sterke toename 
te bespeuren in de diverse vormen van vaarrecreatie (sloep varen, kano’s en 
roeien). 

c. De recreanten dragen niet bij aan de kosten in directe zin. Wel betaalt men als 
inwoner van Noord Holland waterschapsbelasting waardoor het 
Hoogheemraadschap de vaarwegen op diepte houdt. Daarnaast dragen toeristen 
bij aan de lokale economie door bijvoorbeeld het huren van boten. Toeristen 
die hier overnachten betalen toeristenbelasting. 

22. BAMM (P. Groot) 
Pag.  73.  Lezen we goed dat maatwerk dienstverlening 18-  en geëscaleerde zorg 18-  
ca. 10. miljoen kosten.   Word dit bedrag door het rijk verstrekt ?   

antwoord Ja, dat klopt. Dat wordt door het rijk verstrekt. 

 

 


